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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. július 

2. napján megtartott ülésén 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Molnár Bálint polgármester 

Komlós Lajosné jegyző  

Balogné Kóródi Lenke 

Csikász Imre, Végné Lapu Julianna, 

Gere Éva Ildikó települési képviselők 

 

Erdei Andrea jegyzőkönyvvezető 

 

Az ülésen nem jelent meg: Gál Imréné, Török Sándorné települési képviselők 

 

Az ülésen megjelent érdeklődők: 8 fő /jelenléti ív a jegyzőkönyv mellett/ 

 

Molnár Bálint polgármester: Megállapítom, hogy a megválasztott testületi tagok 

közül megjelent 5 fő, nem jelent meg 2 fő, így az ülés határozatképes.  

 

Aki egyetért a napirendi javaslattal, az kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza: 

 

44/2014./VII.2./ számú testületi határozat 

A napirendről 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat képviselőtestülete 

megtárgyalta és elfogadta az alábbi napirendet: 

 

1./ A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek 

elmulasztásának jogkövetelményeiről 

 

Előadó: Komlós Lajosné jegyző 

 

2./ Az önkormányzati munka, a hatósági munka törvényességéről 

és az ellenőrzések tapasztalatairól 

 

Előadó: Komlós Lajosné jegyző 
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3./ A Tóth József Alapszolgáltatási Központ Szervezeti és 

Működési Szabályzatának, Szakmai Programjának és az Idősek 

Klubja, Idősek Otthona Házirendjének jóváhagyásáról 

 

Előadó: Dr. Talmácsi Edit a Tóth József Alapszolgáltatási 

Központ vezetője 

 

4./ Előterjesztések 

 

a) Portás és hivatalsegéd, néprajzos kinevezéséről és 

foglalkoztatásáról 

 

Előadó: Molnár Bálint polgármester 

 

b) Labdarúgó Szakosztály működési feltételeiről 

 

Előadó: Molnár Bálint polgármester 

 

5./ Jelentés a két ülés közötti munkáról 

 

Előadó: Molnár Bálint polgármester 

 

 

A napirend tárgyalása előtt interpelláció: 

 

Balogné Kóródi Lenke: Panaszt kívánok tenni a szennyvízcsatorna kiépítésével 

kapcsolatban. A Deák F. út 22/a szám alatti ingatlan bejáróját feldúrták, 

munkaárok keletkezett, a bejáró szélén földcsomóval. A Deák F. út 24. szám 

alatt a csatornát kiépítették, de az udvarra a csonkot már nem építették ki. 

 

Csikász Imre: Több gazos, elhanyagolt porta is van községünkben. Erre 

vonatkozó rendeletünk van? 

 

Molnár Bálint polgármester kijelöli a válaszadókat. 

 

A napirend tárgyalása: 

 

A napirend 1. pontja: Javaslat a közösségi együttélés alapvető szabályairól és 

ezek elmulasztásának jogkövetelményeiről 

 

A napirend tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján történik. 
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Komlós Lajosné jegyző: A korábbi rendeletünket az Alkotmánybíróság hatályon 

kívül helyeztette, mivel a rendelet meghozatalára nem volt jogalap. Ismét 

elkészítettük a rendelet tervezetét, amire igen nagy szükség van községünkben. 

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért a közösségi együttélés alapvető 

szabályairól és ezek elmulasztásának jogkövetelményeiről szóló önkormányzati 

rendelet-tervezet elfogadásával, az kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 

megalkotta a közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek 

elmulasztásának jogkövetelményeiről szóló 5/2014./VII.11./ 

önkormányzati rendeletét. 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének a közösségi 

együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának jogkövetelményeiről 

szóló 5/2014./VII. 11./ önkormányzati rendelete a jegyzőkönyv mellé téve. 

 

A napirend 2. pontja: Beszámoló az önkormányzati munka, a hatósági munka 

törvényességéről és az ellenőrzések tapasztalatairól 

 

A napirend tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján történik. 

 

Komlós Lajosné jegyző: 2013-ban számos napirendet tárgyalt a Képviselő-

testület a kötelezők mellett is. Tavaly évben 2 esetben történt törvényességi 

észrevétel a Kormányhivatal felől. 2012-ről 2013-ra csökkent a hatósági 

munkáról szóló határozatok száma, mivel ezek nagy átvették a Járási Hivatalok. 

Ezzel csökkent az ügyiratforgalom is. 2013-ban ellenőrzésre nem került sor. A 

Polgármesteri Hivatalnak sok olyan feladatot is el kell látnia, melyek nem 

kerülnek Képviselő-testület elé, így nem növelik a határozatszámok nagyságát 

sem. Egyre több online felületen szükséges a rendszeres adatszolgáltatás, 

melyek kötelezőek. 2013-ban 2 fő tartósan távol volt, illetve jelenleg is távol 

vannak. Kötelező képzéseken, továbbképzésen kell a kollegáknak és nekem is 

részt venni. A tárgyi feltételekben tavalyhoz képest változás nem történt. Az 

állandó jogszabályváltozások azonban nem könnyítik munkánkat, folyamatosan 

követnünk kell a módosításokat. 

 

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt. 
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Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért, az önkormányzati munka, a hatósági 

munka törvényességéről és az ellenőrzések tapasztalatairól szóló beszámolóval, 

az kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza. 

 

45/2014./VII.2./ számú testületi határozat 

Az önkormányzati munka, a hatósági munka törvényességéről és az ellenőrzések 

tapasztalatairól 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadja az önkormányzati munka, a hatósági 

munka törvényességéről és az ellenőrzések tapasztalatairól szóló 

beszámolót. 

 

Erről: - Polgármester 

   - Jegyző 

          - értesül. 

 

A napirend 3. pontja: Javaslat a Tóth József Alapszolgáltatási Központ 

Szervezeti és Működési Szabályzatának, Szakmai Programjának és az Idősek 

Klubja, Idősek Otthona Házirendjének jóváhagyásáról 

 

A napirend tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján történik. 

 

Dr. Talmácsi Edit intézményvezető: A módosításokat azért volt szükséges 

elvégezni, mivel több változás is történt rövid időn belül. A dokumentumokat 

egységes szerkezetbe foglaltuk. Változott az alapító okirata is az intézménynek, 

illetve a neve is, ami miatt még fontosabb volt az új egységes szerkezetbe foglalt 

Szervezeti és Működési Szabályzat elkészítése. Az ellátások megnevezései is 

megváltoztak, ezek is átvezetésre kerültek. Az Árpád út 2. szám alatt megszűnt a 

nappali ellátás, ez az új szabályzatban már nem szerepel. Személyi változások és 

munkakör kiegészítések is átvezetésre kerültek. 

 

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért, a Tóth József Alapszolgáltatási 

Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának, Szakmai Programjának és az 

Idősek Klubja, Idősek Otthona Házirendjének jóváhagyásáról szóló javaslattal, 

az kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza. 

 

46/2014./VII.2./ számú testületi határozat 

A Tóth József Alapszolgáltatási Központ Szervezeti és Működési 

Szabályzatának, Szakmai Programjának és az Idősek Klubja, Idősek Otthona 

Házirendjének jóváhagyásáról 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadja a Tóth József Alapszolgáltatási 

Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának, Szakmai 

Programjának és az Idősek Klubja, Idősek Otthona 

Házirendjének jóváhagyásáról szóló beszámolót. 

 

Erről: - Polgármester 

   - Jegyző 

          - értesül. 

 

A napirend 4. pontja: Előterjesztések 

 

a) Portás és hivatalsegéd, néprajzos kinevezéséről és foglalkoztatásáról 

 

A napirend tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján történik. 

 

Molnár Bálint polgármester: Az iskola dolgozói írtak egy levelet, melyben 

ismételten kérik a volt portás és hivatalsegéd munkakört betöltő személy 

alkalmazását. Sajnos az eddigi helyzet nem változott, csak közmunkásként 

tudjuk alkalmazni, épp úgy, mint a néprajzos munkakört ellátó alkalmazottat. 

Nincs lehetőségünk teljes állásban foglalkoztatni még egy főt.  

 

Kérdés nem volt. 

 

Vélemény, javaslat 

 

Lóczi Lajos intézményvezető: Nem látom értelmét az előterjesztésnek, hiszen 

már majdnem 2 éve mindig ugyan az a személy látja el a feladatokat a 

Közmunkaprogram keretében. 

 

Gere Éva: A tantestület kérését megértem. Valóban jól, lelkiismeretesen végezte 

el feladatait az erre a munkakörre kihelyezett közmunkás. Tudom, hogy most 

nincs lehetőségünk alkalmazni, de a 2015-ös költségvetésünkbe beleépíthetnénk. 
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Végné Lapu Julianna: Több hátrányát érezzük a leépítésnek, mint hasznát. 

Sajnos akkor azért döntöttünk így, mert nem volt más választás. Nem biztos, 

hogy többet spórolunk így, hogy munkahelyeket szüntettünk meg. 

 

Lóczi Lajos intézményvezető: Nem értek egyet az előttem szóló véleményével, 

hiszen a 10 ember elbocsátásával mára több, mint 10 millió Ft-ot spóroltunk 

meg. Nem többletként jelentkezik ez az összeg, hanem felhasználtuk, de ebből is 

látszik, hogy szükségesek voltak akkor ezek a lépések. 

 

Molnár Bálint polgármester: Mindig a költségvetés szabja meg a 

lehetőségeinket. A Közmunkaprogram jelenleg az egyetlen lehetőség a 

munkakör betöltésére. A 2015-ös költségvetésbe beleépíthetjük. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért, a portás és hivatalsegéd, néprajzos 

kinevezéséről és foglalkoztatásáról szóló javaslattal, az kézfelnyújtással 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza. 

 

47/2014./VII.2./ számú testületi határozat 

Portás és hivatalsegéd, néprajzos kinevezéséről és foglalkoztatásáról 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadja a portás és hivatalsegéd, néprajzos 

kinevezéséről és foglalkoztatásáról szóló előterjesztést azzal a 

kiegészítéssel, hogy 2015-ben a költségvetésbe beleépíti. 

 

Erről: - Polgármester 

   - Jegyző 

   - Tantestület 

          - értesül. 

 

b) Labdarúgó Szakosztály működési feltételeiről 

 

Molnár Bálint polgármester: Az előző testületi ülésünkön úgy döntöttünk, hogy 

visszatérünk az előterjesztésre később. Megnéztem a pálya és az épület állapotát. 

Egyik sem alkalmas egy mérkőzés lebonyolítására. Ezek felújítása 2-2,5 millió 

Ft-ba kerülne az Önkormányzatnak. Jó lenne szponzorokat találnia a csapatnak. 

A másik probléma, hogy a meccsek többsége vasárnap zajlik, ami sok 

játékosnak régen sem volt jó. A csapat megyei IV. osztályban tudna indulni. 
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Kérdés nem volt. 

 

Vélemény, javaslat 

 

Balogné Kóródi Lenke: Javasolnám, hogy még ne jelentkezzen a csapat a 

bajnokságra, először biztosítsuk a területet, hogy a játékosok tudjanak edzeni. 

Egyébként támogatom a kezdeményezést. 

 

Gere Éva: Egyet értek Balogné Kóródi Lenkével. Legyen ez a felkészülés éve. 

 

Molnár Bálint polgármester: Akkor a kiegészítésekkel együtt szavazzunk az 

előterjesztésről. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért, a Labdarúgó Szakosztály működési 

feltételeiről szóló javaslattal, az kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza. 

 

48/2014./VII.2./ számú testületi határozat 

Labdarúgó Szakosztály működési feltételeiről 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadja a Labdarúgó Szakosztály működési 

feltételeiről szóló előterjesztést azzal a kiegészítéssel, hogy a 

következő bajnokság kezdetéig biztosítja a játékosoknak a 

megfelelő pályát és öltözőt, szponzorokat keres, edzéseket tart 

és barátságos mérkőzésekkel készül. 

 

Erről: - Polgármester 

   - Érintettek 

          - értesül. 

 

A napirend 5. pontja: Jelentés a két ülés közötti munkáról 

 

Május 30.-án az óvodai ballagáson vettem részt. 

Június 3.-án TÖOSZ ülésen voltam, illetve pedagógus napon vettem részt.  

Június 5.-én Rendőrségi Fórumot tartottunk. 

Június 7.-én a Kézimunka Szakkör kiállítását látogattam meg. 

Június 10.-én az Öcsödi Víziközmű Társulat ülésén vettem részt. 

Június 17.-én Koordinációs ülésen voltam. 
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Június 18.-án Ivóvízminőség-javító Program Koordinációs ülését tartottuk meg. 

Június 19.-én LEADER ülés volt, a Szolnok Tv készített riportot a 

szennyvízkiépítésével kapcsolatba, illetve fórumot is tartottunk a Művelődési 

Házban. 

Június 26.-án Hulladékrekultiváció záró programja volt, illetve azt Öcsödi 

Víziközmű Társulat ülésezett. 

Július 2.-án Ivóvízminőség-javító Program Koordinációs ülésén vettem részt. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a két ülés közötti 

munkáról szóló beszámolóval. 

 

Interpellációkra válaszadás: 

 

Molnár Bálint polgármester: A szennyvízcsatorna kiépítése nem zajlik mindig 

zökkenőmentesen, de a lakosoknak lehetőségük van a felmerülő problémákat 

Csontos Anikónak jelezni, aki jegyzőkönyvet készít erről és jelzi a 

kivitelezőknek. Úgy tudom, ez ebben az esetben is megtörtént. Sajnálom, hogy 

rossz véleménnyel van a képviselő asszony a beruházásról, próbálom mindenki 

érdekét figyelembe venni. A hibákat el fogjuk hárítani. 

 

Komlós Lajosné jegyző: A rendelet elfogadásával lehetőségünk nyílt az 

elhagyott területek felszámolásával. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért az interpellációra adott válaszokkal, az 

kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /5 fő/ egyetért a javaslattal és az 

alábbi határozatot hozza. 

 

49/2014./VII.2./ számú testületi határozat 

Interpellációkra adott válaszok elfogadásáról 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az 

interpellációkra adott válaszokat elfogadja. 

 

Erről:  - Interpellálók 

                                          - Polgármester 

   - értesül. 

 

Egyéb kérdések: 
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Csikász Imre: Az Öcsödi Víziközmű Társulat Ellenőrző Bizottsága tudomásom 

szerint tiszteletdíjat kap. Ki szavazta ezt meg, illetve miért kapnak? 

 

Molnár Bálint polgármester: A közgyűlés hozott egy határozatot, mely arról 

szól, hogy az Ellenőrző Bizottság tagjai a Társulat megalakulásáig 

visszamenőlegesen a megszűnéséig tiszteletdíjat kapnak. Illetve azok a 

személyek is kapnak egyszeri juttatást, akik az 1432 érdekeltségi egységet 

összegyűjtötték.  

 

Balogné Kóródi Lenke: Az érdekeltségi egységet gyűjtők már abban az évben 

megkapták a juttatás, nem? 

 

Molnár Bálint polgármester: Eddig senkinek nem adtunk tiszteletdíjat. Ők is 

most kapnak először. 

 

Gere Éva Ildikó: A 30.000 Ft érdekeltségi egység tartalmazza a másoknak 

kifizetett juttatást vagy nem? 

 

Molnár Bálint polgármester: Még nem lehet tudni, hiszen bonyolult 

számításokat kell ahhoz végezni, hogy pontosan lehessen tudni egy érdekeltségi 

egység bekötésének díját. 

 

Végné Lapu Julianna: Aki nem fizeti meg a 30.000 Ft-t az nem köthet rá? 

 

Molnár Bálint polgármester: Igen, csak annak adunk ki igazolást, aki a 30.000 

Ft-t megfizette a Víziközmű Társulat felé. 

 

 

Molnár Bálint polgármester az ülést 15.40 órakor bezárja. 

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

Molnár Bálint       Komlós Lajosné  

 polgármester                                     jegyző 

 

 


